



Assistant Golf Course Superintendent

Casselview Golf & C.C is a public, 18 hole golf facility located 25 minutes from Ottawa, in Casselman, Ontario. The Par 72 course is renowned for its superb conditioning and unsurpassed service.

We are looking for a highly motivated and passionate individual who can assist in managing all aspects of turf maintenance.

Responsibilities include:

- Working with the superintendent to provide the best overall conditioning of the golf course
- Assisting in the planning and scheduling of daily activities
- Training and supervising staff
- Applying/Spraying fungicides, fertilizers and wetting agents
- Maintaining and repairing irrigation systems
- Maintaining greens, tees, fairways, roughs and bunkers, including mowing, rolling, top dressing, raking etc.

Qualifications:

- Strong work ethic and communication skills
- Knowledge of the game of golf
- Available 7 days a week as needed
- Minimum 3 years working in golf turf maintenance
- Degree or diploma in turf grass management would be an asset
- Being bilingual would also be an asset

This is a full-time, seasonal position. Please email your resume to:

Alex Leclair Superintendent
Club de golf Casselview Golf & C.C
613-325-7608

alex@casselview.com

www.casselview.com



Assistant-surintendant de golf

Le club de golf Casselview est un parcours de golf public de 18 trous, situés à Casselman, Ontario à 25 minutes d'Ottawa. Le parcours, une normale 72, est reconnu pour son superbe conditionnement et son service hors pair.

Nous recherchons une personne extrêmement motivée et passionnée pouvant assister dans tous les aspects de gestion de l'entretien du gazon.

Responsabilités incluses:

- Travailler avec le surintendant afin d'offrir le meilleur conditionnement général du parcours
- Assister à la planification et le cédulement des activités quotidiennes
- Former et superviser le personnel
- Appliquer l'arrosage de fongicides, d'engrais et d'agents mouillants
- Maintenir et réparer les systèmes d'irrigation
- Entretenir les verts, tertres de départs, allées, roughs et trappes de sables, incluant la tondre, le roulage, le top dressing, raclage etc.

Qualifications:

- Compétences en éthique du travail et en communication
- Connaissance du sport et des règles de golf
- Disponible 7 jours par semaine au besoin
- Minimum 3 ans d'expérience dans l'entretien de gazon d'un parcours de golf
- Un diplôme ou certificat en gestion de l'entretien de gazon serait un atout
- Être bilingue serait aussi un atout

Ceci est un poste saisonnier à temps plein. Veuillez envoyer votre CV par courriel à:

Alex Leclair Surintendant
Club de golf Casselview Golf & C.C
613-325-7608

alex@casselview.com

www.casselview.com